
11 در آینه لیگ
فوتبال ایران

از بازی امروز 
پرسپولیس با النصر 

بگویید.
من نمی دانم سرمربی 

پرسپولیس چه 
تفکری برای این بازی 
دارد. شاید سیستم 
دفاع ضدحمله را در 

پیش بگیرد. به قول 
معروف پرتعداد در 
عقب زمین باشد و 

چشم به ضدحملات 
داشته باشد. شاید 

هم بخواهد هجومی 
بازی کند. به هر حال 
نتیجه گرفتن مقابل 

تیم النصر با این همه 
بازیکن فوق ستاره 

بسیار ارزشمند است.

پرسپولیس 
می تواند؟

چرا نتواند. البته به 
زمین بازی هم بستگی 
دارد. اگر زمین کیفیت 

مناسب را نداشته 
باشد، شاید به نفع 
ما باشد و بازیکنان 
کلیدی شان نتوانند 
فوتبال خودشان را 

ارائه دهند. شک نکنید 
پرسپولیس شانس 

بردن را در این مسابقه 
هم دارد به شرطی که 
بازیکنان پرسپولیس 
خودشان را به خوبی 

باور کنند. من قبلاً 
هم گفتم کادرفنی 

پرسپولیس اگر 
آنالیز مناسبی از بازی 
النصر داشته باشند، 

می توانند رونالدو 
و سایر ستاره های 

این تیم را به خوبی 
کنترل کنند. آنچه 

مشخص است النصر 
ستاره های دیگری 

مثل مانه و بروزوویچ 
را هم در اختیار دارد و 
اگر بخواهیم بیش از 
حد روی رونالدو زوم 

کنیم، ممکن است 
دچار مشکل شویم.
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لیگ قهرمانان آســیا
ترکیب نساجی ایران: محمدرشید 
مظاهــری، امیرمحمــد هوشــمند 
، وحیــد  )69 حمــد موســوی  ا (
نــی،  ا بــر حرد ، صا ده محمــدزا
 ، حســینی ن  حســا ا سید محمد
اســماعیل بابایــی )مهــرداد عبــدی 
69(، محمود قائدرحمتی، حســین 
زامهران )فرشــید اســماعیلی 38(، 
مهرداد عبدی، محمدرضا عباســی 
)مهجــوری 84(، محمدرضــا آزادی 

)علــی داوران 84(
نساجی در اولین بازی آسیایی اش 
در تاریــخ لیــگ قهرمانــان خــوش 
درخشــید. دقیقــه 34 پــس از رد 
و بــدل شــدن چنــد تــوپ پشــت 
محوطــه جریمــه بمبئــی، زامهران 
بــا یــک پــاس در عمــق فوق العاده 
احســان حســینی را تــک بــه تــک 
کــرد و ایــن بازیکــن بــا تمرکــز بــالا 
و فریــب دروازه بــان بمبئــی تــک 
بــه تــک را بــه گل تبدیــل کــرد. 
دقیقــه 62 فرشــید اســماعیلی 
بازیکــن تــازه وارد نســاجی روی 
ســماجتی کــه داشــت تــوپ را از 
بازیکــن بمبئــی گرفت و با ارســال 
یــک پــاس فوق العــاده کات بــک 
آزادی را در فرصت گلزنی قرار داد 
و ایــن بازیکن با یک بغل پا دروازه 

بمبئــی را فــرو ریخــت.

تغییر احتمالی روی نیمکت

مس مربی جدید 
می خواهد

ول با یک برد  هرچند هفته ا
ارزشمند خارج از خانه برای مس 
کرمان همراه بود اما در ادامه 
این تیم طی دو هفته اخیر با دو 
شکست به کار خود پایان داده 
تا ناامیدی بار دیگر به اردوی 
نها  رنجی پوشان بازگردد و آ نا
بار دیگر خاطرات حسرت چند 
ساله عدم صعود به لیگ برتر و 
تداوم حضور در لیگ یک را در 
ذهن مرور کنند. شکست مقابل 
خوشه طلایی اتفاقی نبود که 
حتی بدبین ترین هوادار مس 
کرمان آن را پیش بینی کرده 
باشد و نماینده ساوه که به دلیل 
مشکلات فراوان در هفته گذشته 
حتی شرایط حضور مقابل رقیب 
خود را به دست نیاورده بود، 
یک باخت تلخ را به شاگردان 
محمودنیا تحمیل کرد تا عرصه 
خیلی زودتر از آنچه که تصور 
می شد به سرمربی نارنجی پوشان 
تنگ شود و عصبانیت و گلایه 
تند مدیران جدید تیم را نیز در 
پی داشته باشد. در شرایطی که 
قرار بود بخش دیگری از مطالبات 
اعضای تیم به آنها پرداخت شود، 
به واسطه شکست مس، این 
موضوع منتفی شد  و مدیران 
تیم تصمیم گرفتند در شرایط 
کنونی پرداختی به اعضای تیم 
نداشته باشند تا اولین شوک را 
به آنها وارد کنند. با این حال گفته 
می شود این پایان ماجرا نخواهد 
بود و احتمالاً باید شاهد تغییراتی 
روی نیمکت مس کرمان نیز بود .

 zگزارش و خبر

آرمان شهدادنژاد کاپیتان فصل گذشته 
تیم مس کرمان درباره شرایط این تیم 
می گوید: »من روزهای تلخ و شیرین 
بسیاری را در تیم مس گذرانده ام و با 
مربیان زیادی هم کار کرده ام. بنابراین 
سعی دارم از نظر فنی حرف بزنم. تیم 
فوتبال صنعت مس کرمان یکی از 
باشخصیت ترین تیم های فوتبال ایران 

است و هنوز هم این تیم می تواند 
مدعی صعود باشد اما قطعاً مدیران 
باشگاه بایستی هرچه زودتر فکری به 
حال نیمکت این تیم بکنند. متأسفانه 
مدیران قبلی باشگاه با هیجان زدگی و به 
دور از رعایت مسائل فنی، سرمربی ای 
انتخاب کردند که قطعاً هیچ کس در 
استان کرمان از این انتخاب خوشحال 

نشد«. او حرف هایش را اینطور ادامه 
می دهد: »خیلی از تیم های لیگ یک 
هنوز با کارت ملی بازی می کنند، حتی 
همین تیم خوشه طلایی که تا سه روز 
قبل از بازی نمی دانست در کدام شهر 
و استادیوم قرار است بازی کند. ولی 
تیم مس 45 میلیارد هزینه کرده، اردو 
برگزار کرده، 20 درصد پول گرفته، با 

پرواز چارتر جا به جا شده و در بهترین 
هتل ها اقامت داشته است. پس نباید 
بگوییم هفته های ابتدایی است و باید 
فرصت بدهیم. به تیمی که از لیگ برتر 
آمده و نامش هم برای رقبا ترسناک 
است چه فرصتی باید داد؟ فرصت به 
تیمی داده می شود که تمریناتش دیر 
شروع شده و هزار مشکل دارد نه این 

تیم که هیچ کمبودی ندارد.« شهدادنژاد 
درباره جدایی سه بازیکن از تیم به دلیل 
رعایت سقف قرارداد حرف هایی دارد: 
»شما وضعیت سپاهان را ببینید؟ آیا 
هواداران تیم مس تاب و توان این اتفاق 
را داشتند؟ قطعاً فدراسیون فوتبال هیچ 
شوخی در این باره با هیچ تیمی ندارد. 
آنهایی هم که می گویند چه تیمی سقف 

را رعایت کرده که مس بخواهد رعایت 
کند، قطعاً در قامت دوست بد ظاهر 
می شوند. متأسفانه این تیم خارج از 
عرف و قانون بسته شده بود و این 
سنگی بود که مدیریت قبلی باشگاه و 
همین کادرفنی به چاه انداخته بودند. 
شما وقتی می دانی که قرار است چقدر 
هزینه کنی، نباید قراردادهای سنگین 

ببندی که هم بازیکن را در روز آخر دچار 
بحران کنی و هم تیم را، بنابراین چاره ای 
جز فسخ نبوده است. ضمن اینکه 
مسئولان مربوطه باید به قراردادهای 
امسال تیم مس ورود کنند. اعداد و 
ارقام نشان می دهد که این تیم قطعاً 
توسط دست های پشت پرده بسته 

شده و هیچ رنگ و بوی فنی ندارد.«

مس را با دست های پشت پرده بسته اند!

شهدادنژاد:  مس شخصیت صعود دارد اما نه با این مربی

عبدالله ویسی

بی توجه به حواشی

عبداللــه ویســی ســرمربی تیم فوتبال نفت آبــادان درباره به تعویــق افتادن بازی 
تیمــش مقابــل گل گهــر می گویــد: »متأســفانه بازی ما بــا گل گهر به تعویــق افتاد 
و در ادامــه رقابت هــا یعنــی چهــارم مهرمــاه باید با ملــوان دیدار کنیــم. امیدوارم 
بتوانیــم یــک بازی خــوب مقابل تماشــاگران مان انجام دهیم و ســه امتیاز خوب 
در این بازی خانگی کســب کنیم. ما هر روز تمرین می کنیم و مســائل حاشــیه ای 

نمی توانــد مــا را تحت تأثیر قــرار دهد.«

محمدرشید مظاهری   

چهارمین کلین شیت آسیایی

دروازه بــان باتجربــه فوتبــال ایران موفق شــد بــا پیراهن نســاجی چهارمین 
تیــم ایرانــی، حضــور در لیگ قهرمانان آســیا را تجربه کند تــا یک رکورد ویژه 
بــرای او بــه ثبت برســد .محمد رشــید مظاهری که پیش از این با ســپاهان، 
ذوب آهن و اســتقلال حضور در لیگ قهرمانان آســیا را تجربه کرده بود، در 
ترکیــب نســاجی در ایــن تورنمنــت معتبر بــه میدان رفت تــا از این حیث در 

بیــن همــه گلرهای ایرانی رکورددار شــود.

احسان حسینی

اولین گلزن آسیایی تاریخ نساجی

اولین گل تاریخ باشــگاه نســاجی در لیگ قهرمانان آسیا را احسان حسینی 
بــه ثمــر رســاند. بازیکنــی که ســابقه بازی در پرســپولیس را هــم در کارنامه 
دارد. حســینی بــا ایــن گل نامــش را برای همیشــه در دل قائمشــهری ها به 
یادگار گذاشــت و از خود چهره ای ویژه میان هواداران این باشــگاه قدیمی 
و ریشــه دار پدید آورد. حســینی حالا بیش از همیشــه مورد اعتماد مهدی 

رحمتی اســت.

 zنقل قول

درخشان: ما کارتون فوتبالیست ها را 
لمان زدند دیدیم، خودشان 4 تا به آ

جدا از مسابقات کشتی قهرمانی جهان، 
بدون شک مهمترین اتفاق ورزشی امروز 
بازی پرسپولیس با النصر و البته رویارویی 
شاگردان یحیی گل محمدی با یاران 
رونالدو است. حمید درخشان سرمربی 
سابق قرمزها، تیم عربستانی را بسیار 
قدرتمند می داند اما به همان اندازه هم 
برای نماینده کشورمان شانس پیروز 
شدن قائل است. او با اشاره به پیشرفت 
تیم های آسیایی انتظار حضور افراد کاربلد 

را در فوتبال دارد.
 

قبل از اینکه وارد بحث بازی 
پرسپولیس و النصر شویم، 

مختصری درباره 4 هفته ابتدایی 

لیگ صحبت کنیم.
به نظر من همه چیز کاملاً واضح است. 
مثل سال های گذشته هزینه های صورت 
گرفته در تیم ها عادلانه نیست. آنهایی که 
پولش را داشتند سراغ بازیکنان خارجی 
رفتند، تیم های میانه جدول هم بازیکنان 
کنار گذاشته شده تیم های مدعی را 
جذب کردند و تیم های انتهای جدول هم 
بهترین های لیگ یک را به خدمت گرفتند.

سپاهان یکی از تیم هایی بود که 
عملکرد خوبی در فصل نقل و 

انتقالات داشت.
آنها همیشه بهترین ها را برای خودشان 
می خرند و بازیکنی برای تیم های دیگر 
نمی ماند چون قحط الرجال بازیکن شده 
و اصلاً لیگ ما ورودی و خروجی نداشته 
است. آن وقت شما انتظار دارید در لیگی 
که هر سال همین تعداد مربی جا به جا 

می شوند، فوتبال ما رشد کند.
بیشتر توضیح می دهید؟

چقدر فوتبال ما از نظر نرم افزار، سخت افزار 

و به لحاظ کیفی پیشرفت داشته که حالا 
انتظار تغییرات زیادی داشته باشیم. شما 
نگاه کنید مربی تیمی که سقوط کرده یا در 
لیگ قبل عملکرد خیلی ضعیفی داشته، 

چند باشگاه دنبالش هستند.
این موضوع دلایل زیادی دارد بحث 

دلالی و...
 . هد ا می خو متخصص  م  د آ ل  تبا فو
دلالی فقط یکی از آنها است. من از آنها 
ایرادی نمی گیرم و مقصر نیستند چون 
مدیران مان فوتبالی نیستند. چرا به جای 
دلال مشاور خوب نمی آورند. شما تیم 

امید را دیدید؟
بله؟

می دانید چرا ازبک ها صعود کردند و ما 
نه. دلیلش کاملاً مشخص است. آنها در 
سال های گذشته رشد صعودی داشتند 
و به همین دلیل در بازی های مقدماتی 
با گل های زیاد حریفان شان را شکست 
دادند. همین ژاپن که 4 تا به آلمان زد به 

نظر شما اتفاقی بود.

یعنی باز هم بازی کنند آلمان را 
شکست می دهند؟

من نمی گویم که باز هم 4 تا می زنند، اما 
اصلاً هم اتفاقی نبوده و با این پیروزی 
تاریخی و شکست دادن قهرمان جهان 
به دنیا گفتند که قوی شدیم، با ما شوخی 
نکنید و دست کم نگیرید. آن روزهایی که 
بچه های ما کارتن فوتبالیست ها را نگاه 
می کردند آنها مشغول پرورش استعدادها 
و کار آکادمیک بودند. بعد انتظار داریم 
این تیم ها را شکست دهیم. مگر می شود 
ما بخوابیم و حریفان مان تلاش کنند آن 
وقت ما نتیجه بگیریم. چند سال است که 

فوتبال ما استعداد معرفی نکرده است.
شاید تا زمانی که تیم ها به معنای 

واقعی خصوصی نشوند، همین 
مسائل باشد.

به جز بحث خصوصی سازی، افراد کاربلد 
باید در فوتبال حضور داشته باشند تا 
قطار پیشرفت ما سرعت بیشتری پیدا 
کند. بحث خصوصی سازی، حق پخش، 

تبلیغات محیطی، کپی رایت و... همه اینها 
موضوعات بسیار مهم و قابل بحث است.
الان می بینیم که تیم های عربستانی 

با جذب فوق ستاره ها هزینه های 
بسیار هنگفتی را صرف فوتبال 

کرده اند و...
به نظر شما همین مسئولان باشگاه النصر 
بدون برنامه رونالدو را جذب کردند. شک 
نکنید تا همین الان پولش را درآورده اند. 
الان تمام فوتبالی های دنیا می دانند 
عربستان روی نقشه کجای دنیا و کجای 
حوزه خلیج فارس است. شما فراموش 
نکنید هیچ آدم پول دار و تاجر موفقی 

بی دلیل پول دار نمی شود.
حیف که تماشاگران نیستند.

خیلی حیف شد. کدام علاقه مند به 
فوتبال دوست ندارد که رونالدو را از 
نزدیک ببیند، اما این فرصت از هواداران 
پرسپولیس گرفته شد. الهلال شانس 
 آورد پرسپولیس از حضور تماشاگرانش 

محروم است.

النصر فقط رونالدو نیست

 zگفت وگو

حسین برزگر یاری
روزنامه نگار
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